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Referanse: 15/258- 

Høyring: 
Høring - Nkoms rapport om leveringspliktige elektroniske 

kommunikasjonstjenester for tiden fremover - Telefonitjenester og bredbånd 

Levert: 06.07.2015 14:24 

Svartype: Med merknadar 

Kontakt 

avsendar: 
Andreas Støver 

Kontaktperson: Andreas Støver 

Kontakt-e-post: andreas_stover@hotmail.com 

Tittel: Om å følge teknologisk utvikling. 

Uttalelse: 

Stiller meg positiv til det økte minstekravet til hastigheten denne høringen viser til. 

Anbefaler omskriving på  kravet om minimum 4mbits til: 

Mellom 5 til 15% av det til enhver tid gjennomsnittlig høyeste tilbudet leverandørene kan selge i 

markedet. 

Poenget er at om 4-5 år vil dagens hastighetsanbefaling være ubrukelig da ny teknologi vil endre 

kravene og behovene fullstendig. 

Et kort søk blandt tilbydere så er 20mbps et bra tilbud i dag. Snart kommer også 100mbps som 

pakke flere steder. Når disse igjen om noen år blir billigere bør også kravene følge dette. 

Med vennlig hilsen 

Andreas Støver 

Vedlegg: - 

 

mailto:andreas_stover@hotmail.com

